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Radmilo Å ipovac: FK Borac je majoriziran od FS RS!
13/04/2011 20:52 by Administrator

Fudbalskoj BiH trebaju jako fudbalsko  Sarajeva i jaka fudbalska Banjaluka. Pa i Mostar, Zenica, Tuzla,  Trebinje, tvrdi
Radmilo Å ipovac, direktor FK Borac iz Banjaluke. Formiranje Komiteta za normalizaciju stanja u NS/FS BiH je neÅ¡to
najbolje Å¡to se moglo dogoditi bh. fudbalu.

Jedino smo se na taj naÄ•in mogli rijeÅ¡iti ljudi koji su bili toliko  uvezani da ih je samo ovakav cunami mogao odnijeti iz
fotelja koje su im  omoguÄ‡avale lagodan Å¾ivot na uÅ¡trb klubova koji su na granici  preÅ¾ivljavanja. Na Ä•lanovima
novog koordinacionog tijela je da  iskoordiniraju aktivnosti i Å¡to prije nacionalni savez BiH vrate u  porodicu UEFA i
FIFA.
 
 Ovim rijeÄ•ima je Radmilo Å ipovac, direktor banjaluÄ•kog Borca  prokomentarisao vijest objavljenu na zvaniÄ•nom
sajtu UEFA o formiranju  Komiteta i izrazio duboko uvjerenje da Ä‡e klubovi i reprezentacija BiH  uÄ•estvovati u
takmiÄ•enjima u organizaciji evropske i svjetske kuÄ‡e  fudbala.
 
 Â«Najbitnije je da u Komitetu budu ljudi kojima su interesi fudbala  ispred njihovih liÄ•nih interesa. Da je odlazeÄ‡a
garnitura imala takav  stav ne bi danas bili suspendovani, ne bismo imali duple ugovore o TV  pravima, ne bi strahovali
da Ä‡emo ostati bez zgrade Saveza, ne bi  fudbalsko rukovodstvo punilo stranice crne hronikeÂ», kategoriÄ•an je 
Å ipovac.
 
 SCsport.ba: Strahujete li od majorizacije, Ä•ega su se navodno  plaÅ¡ili delegati iz RS koji su 29. marta na sjednici
SkupÅ¡tine NS/FS BiH  odbili predloÅ¾eni Statut?
 
 Å IPOVAC: Gledano iz ugla Borca i Banjaluke, mi smo godinama  imali majorizaciju u okviru FS RS. I zbog toga je
ispadao u niÅ¾i rang.  BaÅ¡ zbog toga! Borac bi po svemu trebalo da bude na vrhu fudbalske  piramide u RS, pa i u BiH
meÄ‘u nekoliko klubova koji bi krojili  fudbalsku politiku. Ko Ä‡e bolje Å¡tititi interese fudbala od ljudi koji  vode klubove?
NeÄ‡e valjda Iljo, Suljo ili neki drugi muljo. Nakaradan  je, ako veÄ‡ hoÄ‡ete, Statut FS RS, po kome Bijeljina ima 14
delegata u  SkupÅ¡tini FS RS, Doboj 12, a jedna Banjaluka sedam! Fudbalske sredine iz  RS koje nemaju nijednog
premijerligaÅ¡a imaju veÄ‡inu i njihov je glas  vaÅ¾eÄ‡i, naÅ¡ nije. Tako je i u Federaciji, GoraÅ¾de koje ima tri 
registrovana kluba ima isti broj poslanika kao Sarajevski kanton koji  ima tri premijerligaÅ¡a. Vrijeme je da se neÅ¡to
promijeni. Fudbalskoj BiH  trebaju jako fudbalsko Sarajeva i jaka fudbalska Banjaluka. Pa i  Mostar, Zenica, Tuzla,
Trebinje. To su oduvijek bile fudbalske sredine. A  ne Crkvina, Vranjak, Å½eravica, Mahala Donja i OstruÅ¾nja Gornja.
 
 SCsport.ba: Konkretno, da li ste za jednog predsjednika FS BiH?
 
 Å IPOVAC: Mogu samo iznijeti svoje liÄ•no miÅ¡ljenje. Ne smeta mi  jedan predsjednik, pod uslovom da je Ä•ovjek
odan sportu, posveÄ‡en  fudbalu, Ä•ovjek koji Ä‡e raditi u interesu klubova i na dobrobit armije  mladih igraÄ•a. I da se,
kad je veÄ‡ zemlja kakva jeste, predsjednik  rotira svake Ä•etiri godine. Znam da UEFA i FIFA ne poznaju ni Srbe, ni 
Hrvate, ni BoÅ¡njake, ali sam siguran da se ta vrsta osiguraÄ•a mogla  ugraditi kroz geografiju. Da, primjera radi, jedan
mandat pripada  Republici Srpskoj, drugi Sarajevskom, ZeniÄ•ko-dobojskom ili Tuzlanskom  kantonu, a treÄ‡i
ZapadnohercegovaÄ•koj Å¾upaniji, Livanjskom kantonu  ili... I tako ukurg. To je moglo proÄ‡i kod UEFA i FIFA.
 
 SCsport.ba: Predsjednik RS-a Milorad Dodik je rekao da nije ni za pÄ•elarsku zadrugu na nivou BiH?
 
 Å IPOVAC: Ne razumijem se u pÄ•elarstvo i ne priÄ•amo o tome. Da vidimo kako se rijeÅ¡iti sportskih trutova.
 
 SCsport.ba: Htjeli smo pitati, ima li mijeÅ¡anja politike u sport?
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 Å IPOVAC: Å to se tiÄ•e RS, znam da nema. Predsjednik Dodik je  dugogodiÅ¡nji sportski radnik, bio je predsjednik
KoÅ¡arkaÅ¡kog saveza BiH,  njegova Igokea uspjeÅ¡no igra regionalnu koÅ¡arkaÅ¡ku ligu. On se mijeÅ¡a u  sport samo
kad treba da sagradi stadion, dvoranu, tribine. Nemojte na  Dodika, uvjeren sam da je i njemu liÄ•no stalo do toga da
Borac igra u  Evropi. Zbog toga i od njega i od gradonaÄ•elnika Dragoljuba DavidoviÄ‡a  uvijek imamo podrÅ¡ku. 
 
 SCsport.ba: Ko bi po vaÅ¡em miÅ¡ljenju trebalo da Ä•ini novi skupÅ¡tinski saziv NS/FS BiH?
 
 Å IPOVAC: To je pitanje koje Ä‡e biti u nadleÅ¾nosti UEFA i  Komiteta za normalizaciju. Najbolje bi bilo da delegate
daju klubovi  Premijer lige. MoÅ¾da i poneko iz niÅ¾eg ranga. Opet radi teritorijalne i  nacionalne zastupljenosti. Da ne
kaÅ¾u da dva rade protiv treÄ‡eg. Samo da  onih koji su kumovali ovakvom stanju nema na mapi NS/FS BiH. Ovdje se 
radi o naÅ¡oj koÅ¾i i ne treba dozvoliti da ispaÅ¡tamo radi neÄ•ijih  fotelja. Nema te fotelje zbog koje treba dozvoliti da
ispaÅ¡taju, Borac i  Banja Luka, na primjer. Ili Å½eljezniÄ•ar, i Sarajevo. Pa uspjeh Borca  nije samo uspjeh igraÄ•a i
nas u klubu, nego i armije navijaÄ•a, Grada  Banja Luka, Ministarstva za sport, Vlade RS... Svi smo mi na svoj naÄ•in 
dali sebe za titulu i hoÄ‡emo Evropu.
 
 Izvor vijesti: SC Sport
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